
 1 

PROTOKÓŁ Nr XXVI/08 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 30.07.2008r. 

w godz. 15 15 – 1905 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych oraz przybyłych 
zaproszonych gości stwierdzając, Ŝe na ustawowy stan 15 radnych obecnych jest 14, 
1 nieobecny usprawiedliwiony, co stanowi sesję prawomocną do podejmowania 
uchwał.  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
7. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a. zmian budŜetu gminy na rok 2008,  
b. podwyŜszenia wysokości kryterium dochodowego uprawniającego do 

nieodpłatnego korzystania z pomocy w formie doŜywiania w ramach programu 
„Pomoc państwa w zakresie doŜywiania”, 

c. udzielenia pomocy finansowej Wojewódzkiemu Pogotowiu Ratunkowemu  
w Katowicach, 

d. wyraŜenia zgody na najem nieruchomości na czas oznaczony dłuŜszy niŜ 3 
lata lub na czas nieoznaczony, 

e. zbycia w drodze przetargu lokalu numer 311 połoŜonego w Ornontowicach  
przy ul. śabik 13, 

f. zbycia w drodze przetargu lokalu numer 7 połoŜonego w Ornontowicach  
przy ul. śabik 9, 

g. zbycia w drodze przetargu lokalu numer 8 połoŜonego w Ornontowicach  
przy ul. śabik 9. 

9. Sprawy bieŜące.  
10. Interpelacje radnych. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady nadmienił, Ŝe z porządku wycofać naleŜy projekt uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Wojewódzkiemu Pogotowiu Ratunkowemu w 
Katowicach. 
 
Ponadto w Sprawach bieŜących przedstawione zostaną 2 dodatkowe projekty 
uchwał w sprawie: 
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a) zbycia w drodze bezprzetargowej działki numer 2913/171 Ornontowicach przy 
ulicy Karola Miarki. 
b) zbycia w drodze przetargu działek numer 2906/171, 2907/171, 2908/171 
połoŜonych w Ornontowicach  przy ulicy Karola Miarki. 
 
Zmiany do porządku zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Porządek po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco:: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
7. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian budŜetu gminy na rok 2008,  
b) podwyŜszenia wysokości kryterium dochodowego uprawniającego do 

nieodpłatnego korzystania z pomocy w formie doŜywiania w ramach programu 
„Pomoc państwa w zakresie doŜywiania”, 

c) wyraŜenia zgody na najem nieruchomości na czas oznaczony dłuŜszy niŜ 3 
lata lub na czas nieoznaczony, 

d) zbycia w drodze przetargu lokalu numer 311 połoŜonego w Ornontowicach 
przy ul. śabik 13, 

e) zbycia w drodze przetargu lokalu numer 7 połoŜonego w Ornontowicach przy 
ul. śabik 9, 

f) zbycia w drodze przetargu lokalu numer 8 połoŜonego w Ornontowicach przy 
ul. śabik 9. 

9. Sprawy bieŜące.  
 Podjęcie uchwał w sprawie: 
 a) zbycia w drodze bezprzetargowej działki numer 2913/171 Ornontowicach 
 przy ulicy Karola Miarki, 
 b) zbycia w drodze przetargu działek numer 2906/171, 2907/171, 2908/171 
 połoŜonych w Ornontowicach przy ulicy Karola Miarki. 

10. Interpelacje radnych. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie sesji. 

 
 
Ad. 3 
Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
Ad. 4 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych, stąd punkt został 
wyczerpany. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych 
posiedzeń Komisji, które miały miejsce od ubiegłej sesji Rady Gminy. 
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Ad. 6 
W tym punkcie Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i 
pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi 
załącznik nr 3  do protokołu . 
 
Ad. 7 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy oddał głos 
Pani Skarbnik, która przedstawiła zestawienie dochodów na dzień 28.07.2008r., 
którego treść stanowi załącznik nr 4  do protokołu . 
 
Ad. 8 
W tym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 
a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2008r. 
 
Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
Następnie Wójt zwrócił uwagę m. in. na: 

• realizację ok. 50-ciu zadań inwestycyjnych, 
 
• temat dot. PB-W ul. Hutniczej – Wójt wspomniał o spotkaniu, które odbyło się 

30 lipca z firmą POL AM PACK w sprawie ul Hutniczej, podczas którego 
omówiono zakres uszkodzeń ulicy Hutniczej w wyniku korzystania przez Firmę 
transportującą masę ziemną z terenu Huty. Wójt przedstawił pokrótce 
tematykę poruszaną na spotkaniu i podjęte ustalenia. Ze względu na 
niekorzystne warunki pogodowe jak równieŜ duŜy zakres robót ziemnych 
Przedstawiciele Pol Am Pack S.A. Oddział Huty Szkła „Orzesze” w Orzeszu 
poprosili o przedłuŜenie terminu zakończenia prac (wywozu ziemi) do połowy 
sierpnia br. Huta zobowiązała się do uporządkowania terenu, naprawy 
nawierzchni drogi i kanalizacji deszczowej do miesiąca października br. Huta 
zaproponowała naprawę drogi na własny koszt tj. ułoŜenie nakładki 
bitumicznej na całości z podwyŜszeniem krawęŜników. Gmina Ornontowice 
zaproponowała przygotowanie projektu budowlano-wykonawczego 
modernizacji drogi od podstaw. W związku z powyŜszym ustalono, Ŝe Huta 
przygotuje kosztorys naprawy drogi, Gmina przygotuje projekt nowej drogi 
wraz z kosztorysem (określenie klasy drogi odpowiadającej okresowemu 
wzrostowi tonaŜu). Po porównaniu kosztorysów zostanie podjęta decyzja 
odnośnie naprawy nawierzchni bądź budowy nowej drogi od podstaw wiosną 
przyszłego roku. Kolejne spotkanie roboczego w terenie odbędzie się 3 
września br., godz. 11.00. 

 
• podwyŜkę wynagrodzeń dla pracowników od lipca br., 
• wykonanie części ogrodzenia na cmentarzu, 
• kanalizację deszczową przy ul. Kolejowej (roboty dodatkowe), 
• PB-W budynku socjalnego wraz z drogą dojazdową wzmocnienie skarpy przy 

ul. Marzankowice. 
 

Otwierając dyskusję Przewodniczący zaproponował jej podział na dot. ul. Hutniczej i 
kwestie pozostałe – bez akceptacji. 
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W ramach dyskusji poruszono: 
- temat koszy na śmieci (sprawa jest rozpatrywana), 
- temat ul. Łąkowej (Wójt obiecał, Ŝe do tematu wrócimy niebawem), 
- temat dot. oszczędzania energii. 
 
Brak pytań radnych. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 13 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 1 

 
Uchwała Nr XXVI/186/08 w sprawie: zmian budŜetu gminy na rok 2008, na 
stan 14-tu radnych została przyjęta 13 głosami „za” przy 1 wstrzymującym się  
i stanowi załącznik nr 5  do protokołu . 

 
b) w sprawie: podwy Ŝszenia wysoko ści kryterium dochodowego 
uprawniaj ącego do nieodpłatnego korzystania z pomocy w formie  doŜywiania 
w ramach programu „Pomoc pa ństwa w zakresie do Ŝywiania”. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Głos zabrała Kierownik GOPS Pani Irena Jabłonka, która oznajmiła, Ŝe w ostatnim 
okresie zauwaŜa się spadek liczby osób uprawnionych do korzystania z pomocy 
społecznej. Stąd propozycja podwyŜszenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznawania nieodpłatnej pomocy w zakresie doŜywiania z 150% do wysokości 
200% kryterium dochodowego określonego w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 12 
marca 2004 roku o pomocy społecznej /Dz. U z 2008 r. Nr 115, poz. 728/. Dodała, Ŝe 
w ub. roku w I półroczu na tę pomoc wydatkowano 25 tys. zł a teraz od stycznia do 
czerwca – tylko 8 tys. zł. Wspomniała, Ŝe posiadamy przyznaną dotację celową, przy 
takim spadku trzeba będzie znaczną część dotacji oddać.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXVI/187/08 w sprawie: podwyŜszenia wysokości kryterium 
dochodowego uprawniającego do nieodpłatnego korzystania z pomocy w formie 
doŜywiania w ramach programu „Pomoc państwa w zakresie doŜywiania”, na stan 
14-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6  do 
protokołu . 

 
c) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na najem nieruchomo ści na czas oznaczony 
dłu Ŝszy ni Ŝ 3 lata lub na czas nieoznaczony. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
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Radny Nocoń zapytał o pojęcie okresu, o którym mowa w projekcie uchwały. 
 
Radca Cichecki odparł, Ŝe takim pojęciem operuje ustawodawca. Czas oznaczony 
jest określony (np. 5, 6 lat) a nieoznaczony jest po prostu nie określony. Rada moŜe 
udzielić wyraŜenia zgody na najem nieruchomości z góry na obie wersje. W 
przypadku umów na czas nieoznaczony jest szybsza moŜliwość rozwiązania umowy. 
 
Przewodniczący spytał Wójta o jego zamierzenia, jeŜeli Rada przyjmie uchwałę w tej 
treści. Wójt oznajmił, ze na pewno zastosuje czas dłuŜszy niŜ 3 lata ale nie 
nieoznaczony.  
 
Radny Nowak, nawiązując do powyŜszego zauwaŜył, Ŝe niepotrzebne jest 
głosowanie nad zwrotem „lub na czas nieoznaczony”. Radca odparł, Ŝe niewiadomo 
jakie warunki postawi PZPN Klubowi. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXVI/188/08 w sprawie: wyraŜenia zgody na najem nieruchomości na 
czas oznaczony dłuŜszy niŜ 3 lata lub na czas nieoznaczony, na stan 14-tu 
radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7  do protokołu . 

 
d) w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu nume r 311 poło Ŝonego w 
Ornontowicach przy ul. śabik 13. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXVI/189/08 w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu numer 311 
połoŜonego w Ornontowicach przy ul. śabik 13, na stan 14-tu radnych została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8  do protokołu . 

 
 
e) w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu nume r 7 poło Ŝonego w 
Ornontowicach przy ul. śabik 9. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
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Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  
• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXVI/190/08 w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu numer 7 
połoŜonego w Ornontowicach przy ul. śabik 9, na stan 14-tu radnych została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9  do protokołu . 

 
f) w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu nume r 8 poło Ŝonego w 
Ornontowicach przy ul. śabik 9. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXVI/191/08 w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu numer 8 
połoŜonego w Ornontowicach przy ul. śabik 9, na stan 14-tu radnych została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10  do protokołu . 

 
Ad. 9 
W Sprawach bieŜących przedstawiono kolejne projekty uchwał w sprawie: 
 
a) w sprawie: zbycia w drodze przetargu działek num er 2906/171, 2907/171, 
2908/171 poło Ŝonych w Ornontowicach przy ulicy Karola Miarki. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Wójt oznajmił, Ŝe projekt jest związany z daleko zaawansowanym podziałem tego 
terenu. Po pismach, które wystosowali mieszkańcy ustalono wstępnie, Ŝe nie trzeba 
zbywać tych działek. Jednak podjęte kroki spowodowały konieczność przedstawienia 
projektu uchwały, aby nie zarzucono Wójtowi bezczynności. Projekt moŜe nie zostać 
podjęty. Wójt nadmienił, Ŝe mieszkańcy podjęli inicjatywę wysprzątania 
przedmiotowego terenu, moŜna ustalić warunki jego uŜytkowania. 
 
Radny Nowak zapytał o status tych działek – Wójt odparł, Ŝe są to działki pod 
zabudowę.  
 
Radny Kotyczka wyraził swoje zdanie, iŜ jest za sprzedaŜą działek (budowa domków 
w tym rejonie poprzez przejazd cięŜkich samochodów w szybkim czasie zniszczy 
drogę). Radny Spyra równieŜ opowiedział się za sprzedaŜą działek. 
 
Radny Szołtysek dodał, Ŝe przetarg jest otwarty dla kaŜdego, tak więc zasugerował 
po prostu przegłosowanie projektu uchwały. 
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Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 9 
• Przeciw: 3 
• Głosy wstrzymujące: 1  

 
Uchwała Nr XXVI/192/08 w sprawie: zbycia w drodze przetargu działek numer 
2906/171, 2907/171, 2908/171 połoŜonych w Ornontowicach przy ulicy Karola 
Miarki, na stan 14-tu radnych została przyjęta 9 glosami za przy 3 przeciwnych i 1 
wstrzymującym się (1 radny nie zabrał głosu) i stanowi załącznik nr 11  do 
protokołu. 

 
b) w sprawie: zbycia w drodze bezprzetargowej dział ki numer 2913/171 
Ornontowicach przy ulicy Karola Miarki. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Przewodniczący zapytał Wójta za jaką cenę zamierza sprzedać działkę jeŜeli 
uchwała zostanie przyjęta. Wójt odparł, Ŝe to okaŜe się po wycenie rzeczoznawcy, 
dodając, Ŝe poinformuje radę o tym przed sprzedaŜą. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 13 
• Przeciw: 1 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXVI/193/08 w sprawie: zbycia w drodze bezprzetargowej działki 
numer 2913/171 Ornontowicach przy ulicy Karola Miarki, na stan 14-tu radnych 
została przyjęta 13 głosami za, 1 przeciwny i stanowi załącznik nr 12 d o 
protokołu . 

 
 
W dalszym ciągu omawiania Spraw bieŜących Wójt poinformował radnych o dalszej 
egzekucji opodatkowania urządzeń technologicznych w wyrobisku górniczym. 
Wspomniał o konferencji SGGP, która odbędzie się w Ornonontowicach.  
 
Ad. 10 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 11 
W „Wolnych głosach i wnioskach” głos zabrali radni. 
 
Radny Bijak spytał o moŜliwość załatania dziur na ul. Polnej i Nowej. Informacyjnie 
poinformował o obozie młodzieŜowych druŜyn poŜarniczych w Neuss. 
 
Radny Mozgalik zwrócił się do Wójta w sprawach: 

• sposobu korzystania z boisk w okresie obecnym, 
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• znaków zakazu dla samochodów cięŜarowych pow. 10 ton, 
• wielokrotnego codziennego przejazdu koparki mimo zakazu 2,5 tony przez ul. 

Kolejową.  
 
Wójt odparł, Ŝe zakaz dot. ograniczenia tonaŜu na drodze do Dębieńska został 
ustawiony na zimę. Było to spowodowane stanem technicznym mostku w Dębieńsku 
i rozjeŜdŜającą się drogą w lesie. Trzeba było z tych powodów wprowadzić te 
ograniczenia, ale nikt ich po zimie nie zdjął. Inne ograniczenia były spowodowane 
względami bezpieczeństwa. To są ograniczenia czasowe, którymi zajął się Powiat. 
Wójt podkreślił, Ŝe na kopalnię moŜna dojechać od strony Gierałtowic. Dodał 
ponadto, Ŝe policja raz w tygodniu robi „naloty” na samochody jeŜdŜące na drogach 
gdzie obowiązują odpowiednie ograniczenia tonaŜowe.  
 
Co do boisk Wójt podał radnym nr tel. komórkowego Prezesa Klubu Gwarek, z 
którym moŜna się kontaktować w sprawie boisk w przypadku chęci skorzystania z 
któregoś. Wójt wyraził nadzieję, Ŝe w przyszłym roku sytuacja z boiskami będzie 
znacznie lepsza. Dodał równieŜ, Ŝe rozpatrzy kwestię skoszenia boiska przy ul. 
Jasnej. 
 
Radny Nocoń poruszył kwestię boiska w północnej części gminy, informując, Ŝe tylko 
jego część została wykoszona. Zaproponował aby tanim kosztem zaadoptować teren 
umoŜliwiając korzystanie z niego.  
 
Radca Cichecki zapoznał radnych z 3 tematami związanymi z najnowszym 
orzecznictwem, które mogą nieść ze sobą skutek finansowy: 

1. sprawa ekwiwalentu dla straŜaków OSP za udział w akcjach ratowniczych i 
szkoleniach, 

2. sprawa dot. instytucji słuŜebności przesyłu (od 3 sierpnia br.), 
3. zmiana ordynacji podatkowej od września. 

 
Rady Spyra zwrócił uwagę na zwisające konary na cmentarzu (wzdłuŜ grobów od 
nasypu). 
 
Radny Jaskółka poruszył temat płatności za wodę, którą aktualnie naleŜy uiszczać w 
banku (opłata 1 zł). W skali rocznej to kwota 14 tys. zł. Radny zaproponował aby 
zrobić cos Ŝeby te pieniądze trafiały do budŜetu gminy a nie do banku. Wystąpił z 
wnioskiem formalnym o przegłosowanie tej kwestii. Zaproponował pobieranie opłaty 
w Urzędzie Gminy skoro w Zakładzie nie moŜna.  
 
Wójt wyjaśnił, Ŝe jest to opłata ustalona z bankiem na ten rok. Kasa w Urzędzie 
Gminy jest kasą w Urzędzie a nie w jednostce. Przygotowanie punktu kasowego 
wymaga wielu zabezpieczeń a co za tym idzie znacznych nakładów środków 
finansowych. Pobieranie opłat przez inkasentów była okresem przejściowym. 
Pracujemy nad ulepszeniem tej kwestii. 
 
Następnie Wójt zwrócił się do radnego Noconia informując, Ŝe faktycznie cięŜko jest 
doprowadzić to boisko do stanu uŜywalności. Zaproponował aby jakiś przedstawiciel 
młodzieŜy nawiązał z nim kontakt aby określić czy warto ponosić tak potęŜny nakład 
pracy. 
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Radca Cichecki nawiązując do tematu poruszonego przez radnego Jaskółkę 
wspomniał, Ŝe z 2 względów pomysł jest niemoŜliwy do realizacji: gmina nie moŜe 
zarabiać na pobieraniu opłat, drugi argument – moŜna pobierać opłaty w kasie 
zakładu pobierającego wodę – ale Ŝeby robić nakład 100 tys. w postaci dobrze 
zabezpieczonej kasy dla 14 tys. zł. byłoby się posądzonym o niegospodarność. 
Radny Jaskółka przyjął powyŜsze do wiadomości. 
 
Radny Szołtysek zainteresowany był punktem ze specyfikacji wydatków na rok 2008 
- rozbudowa wodociągu przy ul. Cichej od ul. Krótkiej do potoku po stronie północnej, 
pytając o lokalizację. Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta.  
 
Radny Kotyczka wspomniał o przeprowadzonej inwestycji przy ul. Bujakowskiej -  
sprawa dalej nie jest zakończona, nie widać poprawek po firmie. 
 
Poruszył teŜ sprawę cięŜkich samochodów jeŜdŜących po Gminie, pytając czy rada 
nie mogłaby zrobić jakiegoś ograniczenia.  
 
Wójt odparł, Ŝe 2 tyg. temu uczestniczył w spotkaniu w Orzeszu w temacie straŜy 
gminnej. Oznajmił, Ŝe zastanawia się nad współudziałem funkcjonowania StraŜy 
Miejskiej w Orzeszu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy wspomniał o wpłynięciu skargi złoŜonej przez Panią 
.......................... (fragment wycięty w związku z ochroną danych osobowych). 
 

 
Ad. 12 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 19.05 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
 
 

Przewodniczył: 
 

Stanisław Malczyk 
(-) Przewodniczący Rady Gminy 

 
 
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk 
 
 
 
 


